
Protokół Nr 43/10 
z posiedzenia  

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
z dnia 14 kwietnia 2010 r. 

 
 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska otworzył 

Przewodniczący Komisji Pan Józef Konarczak, który powitał członków Komisji oraz 

zaproszonych gości 

 
Ad. 2 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Józef Konarczak 

• Wiceprzewodniczący:    Leszek Kamiński 

• Członkowie:      Józef Czarnecki 

Grzegorz Józefowski 

Henryk Sadzki 

Alfred Siama 

Krzysztof Wachowiak 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:  

Starosta Andrzej Pospieszyński 
Skarbnik Eleonora Gościniak 
 

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji Pan Józef Konarczak  przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami  7 „za”.  
 
Ad.4  

Protokół Nr 41/10 z dnia 15 marca 2010 r. przyjęto w wyniku głosowania: 7 „za” oraz 
Protokół Nr 42/10 z dnia 24 marca 2010 r. przyjęto w wyniku głosowania: 7 „za” 
 

Ad. 5 
Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2009 r. 
 
Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu Starostę Pana Andrzeja 

Pospieszyńskiego. 

 



Starosta poinformował, że dochody powiatu uchwalone uchwałą Nr XXIV/198/08 z dnia 18 

grudnia 2008 r. wynosiły 60.088.112 zł. W ciągu roku 2009 dokonywano zmian w planie 

dochodów i na koniec roku 2009 plan dochodów zwiększył się o kwotę 3.071.844 zł. Na 

dzień 31.12.2009 r. wyniósł 63.159.956 zł. Wykonanie dochodów na koniec roku wynosiło 

63.366.149,37 zł, co stanowi 100,33% w stosunku do planu. Dochody bieżące wynoszą 

60.176.191,58 zł. Dochody majątkowe wynoszą 3.189.957,79 zł. 

Planowane wydatki budżetu powiatu po zmianach na dzień 31.12.2009 r. wynosiły 

70.820.979,00 zł wykonanie natomiast wynosi 68.511.164,72 co stanowi 96,74 % w 

stosunku do planu. 

Wydatki bieżące zrealizowano w wysokości 56.870.178,62 zł, co stanowi 83,01% wykonania 

wydatków ogółem. Wydatki majątkowe zrealizowano w wysokości 11.640.986,10 zł, co 

stanowi 16,99% wykonania wydatków ogółem. 

Starosta wyjaśnił, że rok nie był najlepszy. Nie udało się sprzedać pałacu w Kosowie, a 

zainteresowanie kupnem było tylko do momentu wpłacenia wadium.  

Dzięki pozyskaniu dodatkowych środków unijnych udało się przeprowadzić różne inwestycje 

i dokończyć te już rozpoczęte.  

Następnie głos zabrała Pani Eleonora Gościniak. Poinformowała, że opinia Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu jest pozytywna.  

Przewodniczący Komisji zbierając głos wyjaśnił, że dużo kredytu zaciągnięto w 2009 r . i 

dużo zainwestowano. Dodał, że środki nie zostały „przejedzone”  

Radny Józefowski zasygnalizował, że mimo trudnej sytuacji finansowej Powiat w roku 

ubiegłym udzielił poszczególnym gminom pomocy finansowej w kwocie 105 tys zł na 

usuwanie skutków lipcowej wichury.  

Następnie głos zabrał radny Pan Henryk Sadzki. Dodał, że pozytywną sprawą jest to, że w 

roku ubiegłym i bieżącym będzie realizowany program usuwania wyrobów azbestowych na 

terenie Powiatu.  

Starosta wyjaśnił, że w roku bieżącym zmieniły się przepisy dotyczące między innymi 

likwidacji azbestu. Przeprowadzono rozmowy z poszczególnymi gminami i w roku bieżącym 

również będzie on usuwany.  

Następnie glos zabrał radny Wachowiak. Pytanie dotyczyło sprawozdania finansowego SP 

ZOZ w Gostyniu. Poinformował, że obserwuje się duży wzrost środków finansowych na 

kontrakty dla lekarzy.  

Starosta wyjaśnił, że  w szpitalu zostanie przeprowadzony audyt.  

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2009 r. zaopiniowano pozytywnie 
głosami: 5 głosów „za”, przy 2 głosach wstrzymujących.  

 

 



 

Ad. 6  
W punkcie wolne głosy i wnioski  poruszono temat zaproszenia Ministra Rolnictwa. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że ciężko jest zaprosić taką osobę jak Ministra 

Rolnictwa, ponieważ otrzymuje on bardzo dużo zaproszeń. Dodał, że spróbuje osobiści 

porozmawiać z Ministrem Sawickim na ten temat. 

Starosta wyjaśnił, że najpierw trzeba przygotować pismo do Ministra oraz ustalić tematykę 

spotkania.  

Radny Sadzki wyjaśnił, że trzeba również ustalić dogodny termin.  

Przewodniczący Komisji stwierdził, że trzeba się także dowiedzieć, jak będzie wyglądała 

sprawa dotowania do rolnictwa po 2014 roku. 

Pan Krzysztof Wachowiak poruszył także kwestię podstopień w miejscowości Rokosowo.  

Radny Józefowski wyjaśnił, że w tej sprawie pismo powinno zostać złożone do Urzędu 

Marszałkowskiego.  

 
Ad. 7  
Przewodniczący Pan Józef Konarczak podziękował zebranym za udział w Komisji, poczym 

zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Przewodniczący 
Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  

i Ochrony Środowiska 

 
        Józef Konarczak 
 
 
Protokołowała: 
Joanna Bilińska 
 

 


